
Referat styremøte 4 Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag 

Dato: 06.09.2023 

Til stede: Mathilde, Frank Arne, Jill-Heidi, Håvard, Marius og Karoline 

Lekeplass Inge 

• Må sjekke om vi kan bruke pengene på kun opparbeiding, eller om noe må spares til 

lekeapparater 

Lavvo 

• Har funnet en finsk leverandør som vi bestiller fra. Lavvoen er 17 m2. 

• Har fått 75.000 kr fra kommunen. Søker i tillegg om midler fra Salmar, og utviklingslaget 

bidrar med det som mangler 

Pust og Pes 

• Har fått en kontaktperson i kommunen angående midler til opprustning av internatet 

utvendig 

• Frank Arne lager et estimat på hva vi trenger som vi kan sende til kontaktpersonen 

• Frank Arne finner takrennenedløp som kan monteres i høst 

• Satser på å arrangere stordugnad til våren 

• Etter dugnaden arrangerer vi PT-arrangement 

Boliger Trondjord 

• Har blitt lagt ut for salg 

• Utviklingslaget ønsker at det skal kjøpes av noen som planlegger å bo i bygda, men vi har lite 

påvirkningsmuligheter i denne saken 

Bolyst-artikkel i media 

• Marius spør folk i bygda om de kunne tenkt seg å stille til et intervju 

• Mathilde snakker med journalist om det er interesse for å skrive en slik sak hvis vi har noen i 

bygda som stiller opp 

Knivkurs/sløydkurs 

• Fikk ikke midler fra Sløydmillionen 

Aktivitet i høst 

• Swingkurs! 

• Jill-Heidi spør en instruktør om pris og tilgjengelighet 


